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HYTE-työryhmän kokous to 6.6.2024 klo 14.30, Valtuustosali tai Teams -etäyhteydellä 

 
Läsnä 
 

HYVINVOINTITYÖRYHMÄ  Läsnä Pois 
Annukka Suotula (kh pj) x  
Minna Matinlauri (sihy ltk. pj)  x 
Maria Paaso (kunnanvaltuutettu x  
Senja Erkkilä (kunnanvaltuutettu)  x 
Pasi Kauppi (kunnanvaltuutettu) x  
* Hallinto- ja kehittämisosasto *   
Teija Eskola   x 

Työllisyyspalvelut/ Anne Tiirikainen   x 
Janna Kumpula  x 
Mikko Lehtinen x  
* Sivistysosasto *   
Eevamaija Kukkala  x 
Katariina Lähtevänoja x  
Merja Perätalo (esittelijä) x  
Riitta Kangasniemi x  
Anna Ylilauri-Korkala, koulun edustaja x  
* Tekninen osasto *   
Hannu Komu  x 
Anna Sormunen  x 

*  POHDE *   
Sirpa Hyyrönmäki x  
SIDOSRYHMÄT   
Teemu Isokääntä / Tyrnävän seurakunta  x 
Peppiina Ruostetsaari / Nuva  x 
Kaarina Huurre / Vanhus- ja 
vammaisneuvoston edustaja x  
Päivi Suvanne / 4H  x 
Sanna Suhonen / MLL  x 
Elina Kirstinä / Tyrnävän Palloseura x  

Sakari Kumpula / Tyrnävän yrittäjät  x 
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1. Kokouksen avaaminen 

Päätösesitys: Todetaan kokouksen läsnäolijat ja avataan kokous. 
Päätös: Puheenjohtaja totesi kokouksen läsnäolijat ja avasi kokouksen klo 14.30. 

2. Pohteen kuulumiset 
Alueellinen osallisuus-, yhdyspinta- ja hyvinvointikoordinaattori Sirpa Hyyrönmäki kertoo 
ajankohtaiset kuulumiset Pohteelta. 
Päätösesitys: Merkitään tiedoksi. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi. (Liite) 

3. Perhelukeminen 
Kirjastonhoitaja Eevamaija Kukkala kertoo perhelukemisen ohjelmasta, jossa mm. luodaan 
kaikille avoin tieto- ja menetelmäpankki. 
Päätösesitys: Merkitään tiedoksi. 
Päätös: Kirjastonhoitaja Eevamaija Kukkala oli estynyt osallistumaan kokoukseen, joten hän 
kertoo seuraavassa HYTE-työryhmän kokouksessa lisää asiasta. Tyrnävän kunnan 
viestintäpäällikkö Mikko Lehtinen kertoi, että kaikille avoin tieto- ja menetelmäpankki 
perhelukemisen ohjelmaan liittyen on julkaistu virallisesti edeltävällä viikolla. Asian tiimoilta 
on saatu hyvin medianäkyvyyttä. Merkittiin tiedoksi. 

4. Koulunuorisotyö -hankkeen kuulumiset ja uudet haettavat hankkeet 
nuorisopalveluissa 
Vastaava nuoriso-ohjaaja Katariina Lähtevänoja kertoo koulunuorisotyön hankkeen tuloksista 
ja mahdollisista tulevista hankkeista, joihin on haettu rahoitusta.  
Päätösesitys: Merkitään tiedoksi. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi: Koulunuorisotyön hanke on alkanut elokuussa 2023, 
hanketyöntekijänä on työskennellyt Petri Pakonen. Hankkeen tiimoilta on järjestetty paljon 
toimintaa, mm. toimintapäiviä koululla, joissa on ollut mukana myös seurakunnan työntekijä ja 
etsivä nuorisotyöntekijä. Nuorisotoimi on ollut aktiivisesti mukana koulun tapahtumissa. 
Hankkeen aikana kohtaamisia nuorten kanssa koululla on ollut yli 6000. Petri on saanut 
enenevissä määrin yhteydenottoja nuorilta myös sosiaalisen median kautta. 
AVI:lta on haettu avustusta syksylle koulunuorisotyön hankkeeseen, joka kohdistuisi 
alakoululaisiin. Kohdentamalla nuorisotyötä myös alakoululaisiin taattaisiin nuorisotyön 
parempi jatkuvuus. Hankkeeseen sisältyisi myös ehkäisevän päihdetyön aktivoimista jo 
alakoululaisista lähtien sekä liikunta-aktiivisuuden lisäämistä mm. liikuntavälkkien muodossa 
yhdessä liikuntakoordinaattorin kanssa. 
Toinen haettu hanke on nuorisotyön kehittämishanke, jossa Koivulasta olisi tarkoitus tehdä 
Tyrnävän nuorisotyön keskus. Nuoret pääsisivät itse ideoimaan työpajoissa toimintaa ja 
toteuttamaan sitä.  
Toiveena on, että ainakin toinen hankkeista saisi rahoituksen, jotta nuorisotyöhön saataisiin 
lisäresursseja. Koulunuorisotyön hankkeen osalta päätös tulee kesäkuun aikana. 

5. 4H:n kesäkerhot 
Tyrnävän 4H:n toiminnanjohtaja Päivi Suvanne kertoo 4H:n kesäkerhoista.  
Päätösesitys: Merkitään tiedoksi kesäkerhot.  
Päätös: Tyrnävän 4H:n toiminnanjohtaja Päivi Suvanne oli estynyt osallistumaan kokoukseen, 
joten hän kertoo kesäkerhoista seuraavassa kokouksessa. Merkitään tiedoksi, että Tyrnävän 
4H:n kesäkerhot ovat parhaillaan käynnissä kirkonkylällä ja Murrossa. Temmekselle ei saatu 
kerhoa vähäisen osallistujamäärän vuoksi. 

6. Liikuntapalvelujen kesä ja ajankohtaiset asiat 
Liikuntakoordinaattori Merja Perätalo kertoo liikuntapalvelujen kesästä ja muista 
ajankohtaisista asioista.  
Päätösesitys: Merkitään liikuntapalvelujen kesän tarjonta ja muut ajankohtaiset asiat tiedoksi. 
Päätös: Merkittiin seuraavat ajankohtaiset asiat tiedoksi: 
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- Kesän liikuntapalveluiden tarjonnassa on mm. kaikille avoimia porrasjumppia ja lasten 
uimakoulut 

- Liikuntasuunnitelman valmistelu (liite) 
o Liikuntasuunnitelma tehdään täydentämään kuntastrategiaa ja 

hyvinvointisuunnitelmaa liikunnan osalta 
o Päätettiin nimetä liikuntasuunnitelmaa ohjaavaksi ryhmäksi HYTE-työryhmä 

- Hyvinvointikatsauksen 2024 valmistelu alkaa syksyllä 
- Lisäksi kunnan kotouttamisohjelma muuttaa nimensä kotoutumisohjelmaksi uuden 

kotoutumislain myötä. Kotoutumisohjelma täytyy tehdä vuoden 2024 loppuun mennessä 
yhteistyössä eri sidosryhmien kanssa. Kunnalla on oltava kotoutumisohjelma ja sitä 
kuvaava asiakirja 1.1.2025, jotta kunnalle voidaan maksaa kotoutumislain mukaisia 
korvauksia. 

- Kunnan kotoutumisohjelma on kunnan järjestämä maahanmuuttajan maahanmuuton 
alkuvaiheen palvelukokonaisuus. 

- Kotoutumisohjelman palveluiden tavoitteena on edistää maahanmuuttajan kotoutumista, 
työllisyyttä tai yrittäjyyttä, osaamista ja työelämävalmiuksia, yhdenvertaisuuden, 
osallisuuden ja tasa-arvon toteutumista, terveyttä ja 
hyvinvointia, arjen kansalaistaitoja sekä osallistumista järjestötoimintaan ja muuhun 
yhteiskunnalliseen toimintaan. 

- Lisäksi keskusteltiin ikääntyneiden ohjatuista jumpista. Ohjattujen senioriryhmien 
jatkumisesta on jätetty vetoomus liikuntakoordinaattorille. Ikääntyneiden toiveena on, että 
ohjattuja seniorijumppia jatketaan ja kuntosaliryhmän ohjaus palautetaan. Kevään ajan 
kuntosaliryhmä on toiminut itsenäisesti ilman ohjaajaa. 

- Liikuntapaikoista tiedottamiseen toivotaan tehostusta opastekylttien ja some-mainonnan 
avulla. 

7. Tapahtumat 
Käydään läpi ajankohtaiset tulossa olevat tapahtumat Tyrnävällä. 
Päätösesitys: Merkitään tiedoksi tapahtumat. 
Päätös: Merkittiin tiedoksi tulevat tapahtumat: 
- 15.6. Markkuun kulttuurikekkerit 
- 18.6. Keskikesän juhla Kotiseututalolla 
- 19.6. Palkin frisbeegolfradan avajaiset 
- 31.7.-3.8. Uuden perunan juhla 
- 30.8. Taiteiden yö 
- 28.-29.8. Perunamarkkinat 
Kalevan Kesähelmessä on kooste kesän tapahtumista ja Rantalakeuden kesälehdessä laajempi 
kooste. Tupostien varrella olevalle valotaululle tulee myös mainokset kesän tapahtumista ja 
somessa niistä pyörii koko alueella maksullinen markkinointi. 

8. Muut asiat 
- Keskusteltiin yhdistysten kesätyöstelinuorten vähyydestä. Jatkossa toivotaan kunnalle 

töihin hakeneiden kesätyöntekijöiden ohjausta yhdistyksille, jos kunta ei pysty 
palkkaamaan kaikkia. 

- Keskusteltiin kunnan työntekijöiden aktiivisuuden lisäämisestä esimerkiksi 
liikuntapassin/-kortin avulla. Liikuntakoordinaattori selvittää asiaa. 

9. Kokouksen päättäminen  
Päätösesitys: Puheenjohtaja päättää kokouksen. 
Päätös: Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.46. 
 

 


